
Zápis z jednání Festivalového výboru Jiráskova Hronova  

ze dne 7. 8. 2020 v Hronově 

Přítomni: Lenka Lázňovská (AITA/IATA), Pavel Hurych (ADA), Jan Julínek (NIPOS-ARTAMA), Josef 

Kopecký (VSVD), Šárka Čmelíková (KIS Hronov), Dita Poláková (KIS Hronov), Karel Tomas (SADAS), 

Petr Koleta (Město Hronov), Věra Bartošová (Město Hronov), Martin Houštěk (Hronov- občané), 

Michal Drtina (UNIMA),  

Omluveni:   Lucie Barešová (KrHr kraj), Pavlína Čermáková (NIPOS-ARTAMA), Zuzana Malcová (MK 

ČR), Jaroslav Vondruška (SČDO), Antonín Krtička (Hronov – soubor), Vladimír Michal (KPU ČR), 

 

Zasedání FV zahájila Lázňovská v 10.00hod 

Lenka Lázňovská stručně shrnula průběh a přípravy 90. JH. Omezení hracích míst 90. JH a zrušení 

nebo omezení některých krajských a celostátních přehlídek mělo za následek problémy při 

sestavování programu a např. v oblasti činoherního divadla nižší kvalitu některých inscenací. Pozitivní 

na tom je, že se do programu JH dostaly soubory, které by se za běžných okolností na JH dostat 

nemohly, váží si toho a deklarovaly svou účast jako příslib pro budoucí motivaci.  

Je vidět, že celostátní přehlídky jsou pro kvalitu programu JH potřebné. 

Jan Julínek uvedl, že semináře proběhly bez problémů a na dalším zasedání FV přednese výstupy 

z průzkumu spokojenosti mezi seminaristy. 

FV se shodl, že zavedenou koncepci není třeba měnit – stávající je funkční a prokázala to i v tomto 

těžkém ročníku.   

Jan Julínek upozornil, že při dodržení prostupnosti hlavního programu a počet hracích míst a 

kapacitní možnosti jsou festivalu na svém vrcholu. 

FV se shodl, že se bude muset zabývat otázkou, zda má být celý hlavní program neprostupný, 

případně jaká část JH má být prostupná a jaká volná. 

FV se shodl na termínu dalšího zasedání v září 2020, pokud to umožní vývoj epidemiologické situace. 

V 10,55 ukončila Lenka Lázňovská jednání. 

Zapsal: Jan Julínek     Schválila: Lenka Lázňovská 

 

 


